



Question 1:

Section I: Technical Bid on page 7 it states:

"In their technical bid, Bidders should demonstrate their understanding of the requirements contained in the bid solicitation and explain how they will meet these requirements. Bidders should demonstrate their capability and describe their approach in a thorough, concise and clear manner for carrying out the work."

But on page 24 under Mandatory Criteria it states:

"The bidder **MUST** demonstrate, in the form of a list of relevant projects, that the company has recent experience (within the past 10 years) in the following:"

How should this be displayed in the Technical Bid? A written multi-paragraph statement referencing the projects where we have proven we have experience with the requirements listed on page 24, then a list of the projects with the required information shown on page 25 after that?

Answer 1:

Bidders should demonstrate their understanding of the requirements in the form of relevant projects (project summaries). Project summaries should clearly demonstrate recent experience in fulfilling the relevant criteria. The list mentioned on page 24 is referring to these summaries. Information to include in each summary can be found on page 24.

Question 2:

Pages 24-26 reference the Technical Bid section and Criterion ID M1 has multiple line items. Does each project need to meet every line item of M1 or can we submit project examples that only meet some of the line items? (i.e. Project 1 had 600 vehicles installed across 6 provinces but they were not OBDII units. Project 2 had OBDII units installed into 400 vehicles but they were only across 4 provinces.)

Answer 2:

The bidder may choose to demonstrate they have recent experience using the same project for all mandatory criteria in M1 or they may also chose to use multiple projects.

Question 3:

Page 27 mentions the Firm Unit Cost. Am I correct in assuming that the Financial Bid should simply have the Firm Unit Cost displayed here then we multiply that cost by 2,300 to get the total cost and that is all we put into the Financial Bid?

Answer 3:

Yes, the Unit Cost is defined as the cost that includes the **all-inclusive price per unit**. Then simply multiply by 2,300 for the total cost.



Question 1:

Section I: Soumission technique à la page 8 il est écrit :

« Dans leur soumission technique, les soumissionnaires devraient démontrer leur compréhension des exigences contenues dans la demande de soumissions et expliquer comment ils répondront à ces exigences. Les soumissionnaires devraient démontrer leur capacité de façon complète, concise et claire pour effectuer les travaux. »

Mais à la page 27 dans la section Critères obligatoires il est écrit :

« Les soumissionnaires devraient démontrer leur compréhension des exigences contenues dans la demande de soumissions et expliquer comment ils répondront à ces exigences. Les soumissionnaires devraient démontrer leur capacité de façon complète, concise et claire pour effectuer les travaux. »

Comment cela devrait-il être démontré dans la soumission technique? Une déclaration écrite de plusieurs paragraphes faisant référence aux projets pour lesquels nous avons prouvé que nous possédons une expérience des exigences énumérées à la page 27, puis une liste des projets avec les informations requises montrées à la page 28 par la suite?

Réponse 1 :

Les soumissionnaires devraient démontrer leur compréhension des exigences sous la forme de projets pertinents (résumés de projets). Les résumés de projets doivent clairement démontrer l'expérience récente en matière de respect des critères pertinents. La liste mentionnée à la page 27 fait référence à ces résumés. Merci de voir la liste des informations pertinentes à inclure dans votre soumission à la page 27.

Question 2:

Les pages 24 à 26 font référence à la section Offre technique et le N0 de critère O1 comporte plusieurs éléments de ligne. Chaque projet doit-il respecter chaque élément de du critère O1 ou pouvons-nous soumettre des exemples de projet ne correspondant qu'à certains éléments? (i.e. Project 1 avait 600 véhicules installés dans 6 provinces, mais ce n'étaient pas des unités OBDII. Le projet 2 avait des unités OBDII installées sur 400 véhicules, mais seulement dans 4 provinces.)

Réponse 2:

Le soumissionnaire peut choisir de démontrer qu'il rencontre tous les critères obligatoires de la catégorie de O1 en se servant du même projet pour chacun ou des différents projets.

Question 3:

La page 30 mentionne le « Coût unitaire ferme ». Ai-je raison de supposer que la soumission financière devrait simplement afficher le coût unitaire ferme dans le tableau, puis nous multiplier ce coût par 2 300 pour obtenir le coût total et c'est tout ce que nous avons à inclure dans la soumission financière?

Réponse 3:

Oui, le coût unitaire est défini comme le coût qui comprend le prix **tout compris par unité**. Ensuite, il suffit de multiplier par 2 300 pour le coût total.